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Protokół Nr LIII/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 17 maja 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1200 i trwały do godz. 1420. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka  

3. Przemysław Dybowski 

4. Stanisław Szczepan Kietliński 

5. Agata Koc 

6. Krzysztof Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, powitał 

Radnych Rady Miejskiej, Radnego Sejmiku Województwa Jerzego Leszczyńskiego, 

Starostę Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego, Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego, Radnych Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka i Cecylię 

Szmurło, Sekretarz Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radcę 

Prawnego Przemysława Ślepowrońskiego, dyrektorów i kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, 
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Prezesa Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Wojciecha Puchaczewskiego,  

panią Kierownik Biura Poseł Aleksandry Łapiak – Agnieszkę Brzezińską, Starszego 

Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców Adama Godlewskiego, zaproszonych gości 

oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskich Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych 

Rady Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Raport o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

1) przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 

zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok i ocena 

wykonania budżetu: 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz 

sprawozdania finansowego za 2022 rok, 

2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na 

dzień 31 grudnia 2022 roku, 

3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

o przedłożonym przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok, 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii 

dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz wniosku w sprawie 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2022 rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 maja 2023 roku 

str.3 

 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec, 

3) przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego "Nad Nurcem", 

4) ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach. 

9. Podsumowanie inwestycji wykonanych w Gminie Ciechanowiec w kadencji  

2018-2023. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt 5 

projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Ciechanowiec na lata 2022-2037. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem 

wniosku o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 2  

Proponowany porządek obrad po zmianach:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Raport o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

1) przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 

zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok i ocena 

wykonania budżetu: 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz 

sprawozdania finansowego za 2022 rok, 

2) z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 

grudnia 2022 roku, 

3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

o przedłożonym przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok, 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii 

dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz wniosku w sprawie 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Ciechanowiec za 2022 rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec, 

3) przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego "Nad Nurcem", 

4) ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach, 

5) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023 

- 2037. 

9. Podsumowanie inwestycji wykonanych w Gminie Ciechanowiec w kadencji  

2018-2023. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 
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12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad po 

zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LII sesji bez odczytania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LII sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z 

pracy Burmistrza między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowiec 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu poinformował, że  

- 25 kwietnia – odbyła się sesja, 

- 24 kwietnia Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego przyznał Gminie 

Ciechanowiec dotację celową w wysokości 405 826,70 zł na modernizację drogi 

dojazdowej do gruntów o długości 1 300,00 m położonej w obrębie Kobusy i w 

obrębie Łempic. Całkowity koszt inwestycji to 815 826,70 zł. Środki własne gminy –  

410 000,00 zł. 

25 kwietnia gmina ogłosiła zapytanie ofertowe na pełnienie funkcji inspektora 

nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania „Budowa budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. Zapytanie 

podzielono  na 4 części.  

W specjalności 1 - konstrukcyjno-budowlanej- wpłynęła 1 oferta na kwotę 47 027 zł,  

W specjalności 2 - instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, 

wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych – wpłynęły 2 oferty, 

59 800 zł i 18 450 zł. 

W specjalności  3 - instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych- 

wpłynęła 1 oferta ma kwotę 12 300 zł. 

W specjalności 4 - instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń 

telekomunikacyjnych - Brak ofert.  

Trwa weryfikacja złożonych ofert, 

- w dniach 26 – 29 kwietnia na zaproszenie lokalnych władz ukraińskich, delegacja 

ciechanowieckiego samorządu reprezentowała gminę Ciechanowiec podczas 

rewizyty w Podbereźce. Wizyta w Podbereźcach była także okazją do przekazania 

darów pomocowych. Delegacja przekazała m. in. agregat prądotwórczy, latarki, 

baterie, świeczki, zapalniczki, śpiwory oraz słodycze i artykuły higieniczne, takie jak 

pampersy czy środki czystości. W imieniu Prezes Stowarzyszenia Rodzina w 

Ciechanowcu Cecylii Szmurło, Burmistrz Ciechanowca przekazał na ręce Burmistrza 

Podbereźca 1.000 euro, które zostaną przeznaczone na zakup noktowizora. 

Pieniądze pochodzą ze zbiórki, która została zorganizowana przez Stowarzyszenie 

Rodzina w Ciechanowcu przy współpracy z samorządem gminy na rzecz rodzin i 

dzieci uchodźców z Ukrainy na specjalnym subkoncie dewizowym. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 maja 2023 roku 

str.7 

 

Po oficjalnych uroczystościach, gospodarze oprowadzili i pokazali gościom tamtejsze 

placówki kulturalne, urząd gminy, a także najciekawsze miejsca i zabytki regionu. 

Kolejnym bardzo ważnym punktem programu wyjazdu było poznanie ukraińskich 

szkół. W placówkach oświatowych delegacja mogła zobaczyć także piwnice 

przystosowane do nauki dzieci w czasie alarmów bombowych. 

Mieszkańcy gminy Podbereźce przygotowali przepiękny program artystyczny, który 

przeplatany był śpiewem i tańcami ludowymi, kozackimi i współczesnymi. 

Zachwycała kolorystyka i piękno strojów ludowych, 

- 27 kwietnia ogłoszono wyniki naboru wniosków do Programu rozwoju instytucji 

opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „ MALUCH+” 2022-2029. 

Gminie Ciechanowiec przyznano dofinansowanie na utworzenie nowych miejsc 

opieki ze środków KPO w wysokości 203 502,51 zł (z VAT), natomiast na 

funkcjonowanie miejsc opieki przez okres 3 lat przyznano dofinansowanie w kwocie 

150 480,00 zł z Funduszy Europejskich dla Rozwoju Społecznego. 

15 maja 2023 r. Gmina złożyła oświadczenie o przyjęciu środków.  

W ciągu 3 miesięcy od ogłoszenia wyników zostaną podpisane umowy w sprawie 

przekazania dofinansowania. 

- 27 kwietnia zakupiono 45 sztuk kompletnych mundurów galowych druhnom i 

druhom Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Ciechanowiec. 

Przeznaczono na ten cel kwotę  43 470,00 zł, 

- 28 kwietnia ogłoszono zapytanie ofertowe na pełnienie funkcji inspektora nadzoru 

inwestorskiego nad realizacją zadania: „Przebudowa Stadionu Miejskiego w 

Ciechanowcu łącznie z usługami projektowymi – opracowania dokumentacji 

projektowej na podstawie dotychczasowej dokumentacji projektowej oraz OPZ.  

W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne oferty.  

W dniu 12 maja ponownie wysłano zaproszenia do składania ofert. Termin składania 

ofert upłynął w dniu dzisiejszym o godz. 9.  

Wpłynęła jedna oferta na kwotę 147 600 zł brutto.  Trwa weryfikacja złożonej oferty, 

- 28 kwietnia ogłoszono 4 zapytania ofertowe dotyczące zakupów do Centrum 

Opiekuńczo Mieszkalnego w Kocach Schabach: 

- na uzupełnienie pracowni rehabilitacyjnej  - wybrano najkorzystniejszą ofertę na 

kwotę 27 445,70 zł,   

- doposażenia pokoi całodobowego pobytu - wybrano najkorzystniejszą ofertę na 

kwotę 6 150,00 zł , 

- doposażenia kuchni  - w kwocie 6 617,40 zł  

natomiast na zakup sprzętu do prac w terenie -  brak ofert, 

- 3 maja świętowaliśmy 232. Rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Z tej okazji w 

naszym mieście odbyły się okolicznościowe uroczystości. Ciechanowieckie obchody 

Święta Narodowego Trzeciego Maja rozpoczęły się akademią w Sali widowiskowej 

Miejskiej Biblioteki Publicznej. Montaż słowno-muzyczny przygotowali nauczyciele i 

dzieci ze Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

Po uroczystej akademii, tradycyjnie jak co roku, zebrani udali się w uroczystym 

przemarszu do kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej, gdzie została odprawiona msza 
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święta w intencji Ojczyzny. Po nabożeństwie poczty sztandarowe, delegacje i 

uczestnicy uroczystości przeszli pod pomnik Papieża Jana Pawła II, gdzie 

przedstawiciele samorządowych władz, instytucji, stowarzyszeń i zakładów pracy 

złożyli wieńce i wiązanki kwiatów. 

Następnie na placu przy kościele pw. Trójcy Przenajświętszej odbyły się Gminne 

obchody Dnia Strażaka. W uroczystości uczestniczyli strażacy-ochotnicy ze 

wszystkich dziewięciu jednostek OSP z terenu gminy oraz zaproszeni goście. 

Głównym punktem uroczystości było wręczenie odznak i medali. Przyznano 145 

odznaczeń strażackich. 

Na terenie gminy Ciechanowiec jest 9 czynnych jednostek OSP w tym: 2 jednostki w 

Krajowym Systemie Ratowniczo Gaśniczym: Ciechanowiec- jednostka włączona do 

KSRG w 1995 r. i OSP Pobikry – jednostka włączona do KSRG w 2007 r. W 

jednostkach służy 184 druhów ochotników, 

- 4 maja Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, 

poinformował, że wniosek  Gminy Ciechanowiec dotyczący usuwania folii rolniczych 

na kwotę 111 766 zł uzyskał ocenę pozytywną.   

W chwili obecnej przygotowujemy dokumenty do podpisania umowy, 

- 5 maja minął termin składania ofert na zadanie „Budowa obiektów małej 

architektury w ramach rewitalizacji małej skali na terenie Miasta Ciechanowiec –

zagospodarowanie terenu nad zalewem”  

Wpłynęła jedna oferta od Przedsiębiorstwa „TOSIA” z gminy, Zaręby Kościelne na 

kwotę 129 211,50 zł. Oferta została wybrana do realizacji. 

Podpisanie umowy wstępnie ustalono na dzień 18 maja, 

- 7 maja jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych Winna-Poświętna, Koce-Basie oraz 

Radziszewo-Króle świętowały Dzień Strażaka w parafii Winna-Poświętna, 

- 8 maja w Operze i Filharmonii Podlaskiej, podpisane zostały umowy z 

przedstawicielami samorządów na realizację projektów w ramach „Programu Odnowy 

Wsi – Kreatywna Wieś”.  

- Gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie w wysokości  

30 000 zł na realizację zadania pod nazwą „Zagospodarowanie wspólnej przestrzeni 

wiejskiej w miejscowości Koce-Schaby oraz zakup i dostawa pojemników do 

segregacji odpadów”. 

W ramach zadania wykonane zostaną nasadzenia zieleni oraz zakup i montaż 

elementów małej architektury i pojemników do segregacji odpadów. Zakłada się 

nasadzenie krzewów hortensji oraz sadzonek traw i funkii, montaż metalowego 

pojemnika na plastikowe nakrętki, montaż pojemnika do selektywnej zbiórki zużytych 

baterii, montaż pojemników typu dzwon do selektywnej zbiórki odpadów, montaż 2 

lamp oświetlenia solarnego typu LED, 6 ławeczek, 4 koszy na śmieci oraz 6 donic na 

kwiaty. 
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Łączny koszt zadania to 60 000 zł. Dofinansowanie w ramach „Programu Odnowy Wsi 

– Kreatywna Wieś” stanowi połowę tej kwoty, czyli 30 000 zł. Pozostałą część stanowią 

środki własne gminy, 

- 8 maja Urząd Marszałkowski poinformował że wniosek pn. „Przygotowanie audytów 

energetycznych dla budynków użyteczności publicznej na terenie gminy 

Ciechanowiec” został wybrany do dofinansowania. Trwa uzupełnianie dokumentów. 

Całkowita wartość zadania 72 570,00 zł. 

Dofinansowanie wynosi  61 684,50 zł, 

- 8 maja ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie napisu na budynku Centrum 

mieszkalno-opiekuńczego w Kocach-Schabach. 

Wpłynęło 4 oferty. Ofertę najkorzystniejszą na kwotę 6 765,00 zł wybrano do 

realizacji, 

- 10 maja ogłoszono 4 zapytania ofertowe w ramach zadania pn.: 

„Zagospodarowanie wspólnej przestrzeni wiejskiej w miejscowości Koce-Schaby 

oraz zakup i dostawa pojemników do segregacji odpadów”. Zapytania dotyczą: 

1. dostawy i montażu pojemników do selektywnej zbiórki odpadów 

2. dostawy i montażu oświetlenia solarnego typu LED 

3. dostawy i montażu metalowego serca na plastikowe nakrętki 

4. dostawy i montażu elementów małej architektury. 

Termin składania ofert upłynął 16 maja. Trwa ich weryfikacja, 

- 10 maja ogłoszono kolejne zapytanie na opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej wzniesionych przejść dla pieszych oraz barierek ochronnych na 

skrzyżowaniach ulic Szkolnej,  

11 Listopada, Wojska Polskiego, Kazimierza Uszyńskiego i Konopnickiej. 

Termin składania ofert upływa 18 maja, 

- 10 maja został ogłoszony przetarg na przebudowę drogi gminnej  (108873B) 

Relacji Pobikry-Radziszewo-Króle tzw. Sawczyn Finansowanie przedsięwzięcia 

odbywać się będzie przy udziale środków z Funduszu Inwestycji Strategicznych 

„Polski Ład” (dla gmin gdzie znajdowały się PGR-y), 

- 14 maja wraz z delegacją Urzędu Miejskiego uczestniczyłem w obchodach 25-lecia 

powstania parafii pw. Najświętszej Marii Panny z Fatimy, 

- 15 maja zostały ogłoszone nabory na pracowników Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego w Kocach-Schabach:  

- opiekun 6 etatów w pełnym wymiarze czasu pracy  

- kierowca  ½ etatu 

- sprzątaczka ½  etatu 

- pracownik gospodarczy ½ etatu 

- księgowy ½ etatu  

 W przypadku stanowisk pomocniczych termin składania dokumentów aplikacyjnych 

upływa w dniu 23 maja, a w przypadku księgowego 25 maja. 

 

Planowany koszt inwestycji to 2 000 000,00 zł, w tym dofinansowanie wynosi  

1 960 000,00 zł, 

- 15 maja ogłoszono przetarg na przebudowę  odcinka drogi gminnej  
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(Nr 108873B) w m. Radziszewo-Króle wraz z mostem – o łącznej długości 407,5 m. 

Finansowanie przedsięwzięcia odbywać się będzie przy udziale środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg.  

Planowany koszt inwestycji 833 721,00 zł, w tym 473 721,00 zł dofinansowania i 

360 000,00 zł środki własne, 

- 17 maja o godz. 11:00, odbyło się uroczyste podpisanie umowy na wykonanie 

zadania pn.  „Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu łącznie z usługami 

projektowymi – opracowania dokumentacji projektowej na podstawie dotychczasowej 

dokumentacji projektowej oraz OPZ” Wykonawcą zadania jest firma INERHALL Sp. z 

o.o., z Katowic na kwotę 18 982 849,21 zł. Dotacja z budżetu państwa w ramach 

Polskiego Ładu wynosi 10 800 000,00 zł, wkład własny 8 182 849,21 zł,  

- W Szkole Podstawowej w Łempicach: 

- trwa remont poddasza budynku szkolnego, 

- prowadzony jest remont budynku gospodarczego, 

- prowadzone są prace związane z elewacją zewnętrzną, aktualnie mocowany jest 

styropian, 

- 8 maja dokonano pomiarów związanych z montażem rolet w budynku szkoły, 

- 10 maja została zrealizowana wycieczka uczniów do Augustowa i Tykocina w 

ramach przedsięwzięcia „Poznajemy Podlaskie”, 

- 4 czerwca Na placu przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu odbędzie się 

„Motoserce”. Wydarzeniu towarzyszyć będzie rodzinny piknik z wieloma atrakcjami. 

Impreza została objęta Honorowym Patronatem Burmistrza Ciechanowca. Od 

godziny 10.00 czekać będzie wiele atrakcji.  

Odbędą się pokazy motocykli, Straży Pożarnej, a na scenie wystąpią lokalni artyści. 

Przygotowane będą stoiska gastronomiczne, a na najmłodszych uczestników czekać 

będą dmuchańce i animacje, 

- 17 maja – sesja. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i 

zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami interpelacje nie wpłynęły i zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zwrócił się z prośbą o przedstawienie 

informacji dotyczących obwodnicy i gazociągu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi 

zostaną udzielone w pkt 10. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie 

Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 

2022 rok. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że stosownie do art. 28aa 

ust. z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przedstawia Raport o stanie 

gminy Ciechanowiec za 2022 rok. Burmistrz stwierdził, że wydarzenia na arenie 

międzynarodowej z ostatniego roku, których skutki wszyscy odczuwamy dowodzą jak 

ważną rzeczą jest stabilność i zachowanie tempa wzrostu. Gmina konsekwentnie 

realizuje największe w historii programy inwestycyjne. Miniony rok był bogaty w 

realizację inwestycji oraz pozyskiwania funduszy. Dzięki dofinansowaniu z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg udało się zmodernizować 5 km utwardzonej 

drogi gminnej. Dzięki współpracy z samorządem powiatowym, gmina mogła 

realizować szereg zadań, zarówno powiatowych jak i gminnych. Wiele zmian 

zachodzi w naszym otoczeniu, zmienia się infrastruktura drogowa i oświetleniowa, 

budowane są nowe obiekty użyteczności publicznej. Działania mające na celu rozwój 

naszej gminy prowadzone są intensywnie od kliku lat i nie zwalniają tempa. Wkrótce 

zakończona zostanie budowa Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Kocach 

Schabach oraz remonty Szkół Podstawowych w Ciechanowcu i Łempicach. 

Sukcesywnie budowana i modernizowana jest infrastruktura drogowa, która zwiększa 

komfort kierowców. W realizowanych przedsięwzięciach nie brakuje również zadań 

związanych z budową nowoczesnego oświetlenia, które wpływa na bezpieczeństwo 

rowerzystów i pieszych.  

Ubiegły rok był czasem kontynuacji projektów infrastrukturalnych, które były 

realizowane w ostatnich latach. Zakończona została m.in. adaptacja i ochrona 

bioróżnorodności w dolinie Bugu i Nurca oraz zagospodarowanie terenu wokół szkoły 

podstawowej w Ciechanowcu w ramach projektu na Uruchomienie i pierwsze 

wyposażenie żłobka miejskiego w Ciechanowcu.  

Kiedy w Polsce wybuchła pandemia COVID-19 mieszkańcy gminy Ciechanowiec 

stanęli na wysokości zadania. W 2022 roku kolejny raz udowodnili, że mają wielkie 

serce. Odzew na apel o pomoc dla Ukrainy był błyskawiczny, zorganizowano zbiórkę 

potrzebnych rzeczy dla ludzi uciekających z kraju ogarniętego wojną. Nie zabrakło 

również tych, którzy przyjęli obywateli Ukrainy pod swój dach.  

W ostatnich latach realizowano również wiele wydarzeń patriotycznych, kulturowych i 

sportowych. W 2022 roku oddano do użytku poradnię fizjoterapeutyczną. 

Wyremontowanie budynku na potrzeby terapeutyczne kosztowało blisko 200 000,00 

zł. Środki na realizację inwestycji pochodziły z budżetu gminy Ciechanowiec oraz 

starostwa powiatu wysokomazowieckiego. Mieszkańcy mogą korzystać z 
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hydroterapii, masaży leczniczych czy fizykoterapii w ramach świadczeń NFZ. 

Burmistrz podkreślił, że osiągnięcia są duże, ale to wszystko dzięki intensywnej 

pracy osób zaangażowanych w rozwój gminy. Zaznaczył, że realizacja ambitnych 

planów nie byłaby możliwa bez współpracy z sołtysami, radnymi, przedstawicielami 

osiedla, druhami straży pożarnej, pracownikami Urzędu Miejskiego, jednostkami 

organizacyjnymi gminy i całej społeczności, ale przede wszystkim z 

przedstawicielami władz różnego szczebla z powiatu wysokomazowieckiego, 

województwa czy kraju. Burmistrz skierował słowa podziękowania w stronę Senatora 

Jacka Boguckiego, Starosty Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego oraz 

Poseł Aleksandry Łapiak, Radnego Sejmiku Województwa Jerzego Leszczyńskiego i 

Radnych Rady Powiatu. Burmistrz wyraził nadzieję, że materiały zawarte w raporcie 

przybliżą zakres realizowanych w gminie przedsięwzięć. Poinformował, że raport jest 

zbyt długi by go omawiać ponieważ zawiera 130 stron i został umieszczony na 

stronie internetowej, następnie przystąpił do projekcji oraz omówienia przygotowanej 

prezentacji multimedialnej obrazującej wykaz zadań inwestycyjnych zrealizowanych 

przez ostatnie 3,5 roku i środków na ich realizację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 

Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za przedstawienie Raportu o stanie gminy. 

Raport o stanie gminy Ciechanowiec za 2022 rok stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: debata nad 

przedstawionym Raportem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni mogą 

zabierać głos w debacie bez ograniczeń. W debacie nad Raportem o Stanie Gminy 

mogą brać udział również mieszkańcy Gminy Ciechanowiec, pod warunkiem że do 

dnia poprzedzającego sesję złożyli pisemny wniosek deklarujący udziału w debacie.  

Wnioski nie wpłynęły. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z Radnych 

chciałby zabrać głos.  

Głosu nie zabrano. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie 

Gminy Ciechanowiec i projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Ciechanowca wotum zaufania były przedmiotem obrad wszystkich Komisji Rady 

Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o stanie 

gminy jest podsumowaniem pracy Burmistrza Ciechanowca za rok 2022. W 

poprzednim roku Burmistrz gospodarował blisko 70 000 000,00 milionowym 

budżetem. Tylko na inwestycje wydatkowano 22 000 000,00 zł, z czego połowę 

stanowiły środki zewnętrzne. Oprócz zadań inwestycyjnych realizowano również 

zadania bieżące, związane z funkcjonowaniem gminy. Oceniając przedstawiony 

Raport i efekty działalności Burmistrza w ubiegłym roku Przewodniczący Rady 

Miejskiej Marek Karolewski zwrócił się do Radnych o udzielenie Burmistrzowi wotum 

zaufania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

pojęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 415/LIII/23 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 

zaufania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusz Święckiego o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 

oraz sprawozdania finansowego za 2022 rok. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na sesji Rady Miejskiej 

21 grudnia 2021 roku przyjęto: 

- dochody planowane w wysokości 61 154 671,00 zł. Wykonano  na kwotę 

54 667 764 zł co stanowi 89,39%, 

- wydatki planowane w wysokości 80 260 877 zł. Wykonano na kwotę  71 379 403 zł 

co stanowi 88,93%. 

- deficyt budżetu planowo w kwocie 19 106 205,00 zł. Wykonano na kwotę 

16 716 638,00 zł 

Na dzień 31.12.2022 zadłużenie gminy z tytułu zaciągniętych kredytów 

długoterminowych wynosiło 5 200 000,00 zł.  

Do budżetu w 2022 roku z Unii Europejskiej otrzymano środki w kwocie 4 188 312,00 

zł.  

Z funduszu solidarnościowego wpłynęło do budżetu 1 781 018 zł.  

Z budżetu innych jednostek samorządu terytorialnego otrzymano dotację łącznie 

536 300,00 zł. 

W 2022 roku gmina otrzymała również dofinansowanie z innych źródeł i są to: 

- 8000 środki z budżetu państwa na sfinansowanie zakupu instalacji masztu i flagi, 

- 2 888 418,00 zł dodatkowy udział w podatku dochodowym od osób fizycznych 

Ministerstwa Finansów, 

- 157 562 zł w postaci środków finansowych wprowadzonych na wydzielonych 

rachunkach (głównie Szkoła Podstawowa w Ciechanowcu), 

- 33 467,00 zł środki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie, 

stanowiące refundację poniesionych w 2021 roku kosztów na usuwanie odpadów 

azbestowych, 

- 904 267,00 środki z Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych 

- 150 000,00 zł środki z PFRON na montaż windy w Szkole Podstawowej w 

Ciechanowcu, 

- 200 000,00 zł z budżetu państwa na realizację programu Senior+, 

- 2 776 000,00 środki z funduszu pomocy obywatelom Ukrainy, 

- 5 626 977, 00 środki z funduszu przeciwdziałania COVID-19. 

 

W 2022 roku wydatki bieżące na oświatę wyniosły 10 668 019,00 zł, z czego 

subwencja oświatowa stanowiła 8 020 984,00 zł. Gmina dołożyła środki własne w 

kwocie 2 647 035,00 zł, co stanowi niewielką część w porównaniu z innymi gminami. 

 

Plan wydatków majątkowych wyniósł 30 661 777,00 zł i zrealizowany został na kwotę 

29 598 000,00 zł, co stanowi 96,4%. Wydatki zostały poniesione na realizację 
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wspomnianych wcześniej inwestycji. Wydatki majątkowe z budżetu gminy 

przekazano też na celowe dotacje majątkowe. Łącznie w kwocie 2 791 777, 00 zł z 

czego 1 456 777,00 to środki unijne na montaż instalacji fotowoltaicznych. 

Przekazane dotacje celone: 

- 1 335 000,00 zł dla powiatu wysokomazowieckiego na dofinansowanie przebudowy 

dróg powiatowych, 

- 10 000,00 zł na dofinasowanie zakupu samochodu na użytek Komendy Powiatowej 

w Wysokiem Mazowieckiem, 

- 3 000 000,00 zł przekazano spółce KZN Podlasie na budowę mieszkań 

czynszowych.  

 

W wyniku ujawnienia w trakcie kontroli naruszenia zasad uczciwej konkurencji oraz 

równego traktowania wykonawców, gmina musiała zwrócić do Urzędu 

Marszałkowskiego kwotę 1 140 276,00 zł na dostawę i montaż 126 zestawów 

kolektorów próżniowych. 

 

Zadłużenie wynosi 5 200 000,00, jeśli w tym roku gmina nie zaciągnie kredytu to 

zadłużenie będzie równe kwocie 4 500 000,00. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Sprawozdanie finansowe za 2022 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 

z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc o 

przedstawienie informacji. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że informacja o stanie mienia jest 

jednym z elementów wykonania sprawozdania budżetu gminy, w związku z tym w 

informacji o stanie mienia co roku powtarzają się te same elementy czyli środki 

trwałe uzupełnione o środki które zostały zwiększone w danym roku, zdublowane lub 

zmniejszone w wyniku sprzedaży czy rozbiórek. Nasze mienie czyli środki trwałe w 

gminie opiewają na kwotę 153 696 537,00 zł i w roku 2022 zostały zwiększone o 

kwotę 18 785 641 zł i są to głównie nakłady inwestycyjne na drogi. Ponadto: 

- 9 540 000,00 zł jest to przyjęta na stan zmodernizowana targowica, 

- 5 298 000,00 zł zmodernizowany zalew wraz z wieżą widokową. 
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Ze stanu zdjęto kolektory słoneczne o wartości 2 719 000,00 zł, które zostały 

zbudowane na budynkach mieszkalnych w 2015 w ramach projektu. Kolektory po 

okresie trwałości projektu przeszły w 100% na własność mieszkańców. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do 

informacji o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 

rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 

roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 3  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 

Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy Ciechanowiec za 2022 rok zostało przedłożone 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku, która wyraziła pozytywną opinię.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wydania 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Ciechanowca sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 

Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu w wykonania budżetu gminy za 2022 rok 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dotyczącej wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok oraz wniosku w sprawie udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie 

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 rok badała również Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Anetę Joannę Czarnecką o przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu 

Gminy Ciechanowiec za 2022 rok w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała opinię 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu dotyczącą wykonania budżetu 
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gminy za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała wniosek Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wniosek o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad pkt 7 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 

z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2022 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski odczytał opinię Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

absolutorium za 2022 rok. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2022 rok stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 rok. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 

podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 416/LIII/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2022 rok stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
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Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 

2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 417/LIII/23 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2022 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji wręczyli kwiaty Burmistrzowi oraz pogratulowali 

otrzymanego absolutorium. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że jest 

to piąte absolutorium otrzymane na tej sali i wyraził zadowolenie, że Radni docenili 

jego pracę i zagłosowali jednogłośnie. Stwierdził, że rok 2022 nie był łatwy do 

realizacji budżetu z racji wojny na Ukrainie. Pracownicy urzędu poświęcili wiele 

czasu na walkę ze skutkami wojny i wykonali ogromną pracę, jako urząd. Burmistrz 

podziękował Radnym za współpracę, z Przewodniczącym Markiem Karolewskim na 

czele, dodał, że na posiedzeniach Komisji niejednokrotnie dochodziło do sporów,  ale 

wszystkie spory miały służyć tylko i wyłącznie dobru mieszkańców gminy 

Ciechanowiec. Następnie Burmistrz podziękował także dyrektorom jednostek, 

sołtysom, przewodniczącym komitetów osiedlowych, wszystkim pracownikom urzędu 

i jednostek, Prezesowi Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE, a także kołom 

gospodyń wiejskich za obecność i współpracę. Dodał, że to dzięki nim można było 

zrealizować ten historyczny budżet wynoszący ponad 80 000 000,00 zł. 

Poinformował, że w 2023 roku budżet jest równie duży, z racji podpisania umowy na 

przebudowę Stadionu i budowę bloku wielorodzinnego oraz, że będą to 
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wielomilionowe inwestycje,  jakie dotąd nie były realizowane w naszej gminie. W 

ubiegłych latach budowano drogi na ścianie zachodniej gminy Ciechanowiec, teraz 

prace przeniosły się na ścianę wschodnią. Inwestycji drogowych będzie coraz więcej 

bo gmina otrzymała już dofinasowania do niektórych z nich tj. Koce Schaby, Koce 

Piskuły, Radziszewo Króle wraz z mostem, Pobikry - Sawczyn, droga na Sówkę 

(która jest bardzo ważna ze względów turystycznych) oraz droga Przybyszyn – 

Malec. Na liście znajduje się jeszcze wiele dróg dojazdowych, niezbędnych do 

realizacji, ale gmina Ciechanowiec jest największą gminą w powiecie 

wysokomazowieckim i była bardzo zaniedbana pod względem infrastruktury 

drogowej. Jeśli w następnej kadencji będą równie sprzyjające warunki, to już niewiele 

tych dróg zostanie do zrobienia. Burmistrz poinformował, że w zamyśle jest także 

boisko przy Szkole Podstawowej w Radziszewie Starym. Dzięki sprzyjającym 

warunkom oraz współpracy z powiatem, województwem i rządem jeszcze wiele 

zadań zostanie wykonanych. Burmistrz Ciechanowca jeszcze raz wszystkim 

podziękował, zwłaszcza Radnym za jednogłośne udzielenie absolutorium i dodał, że 

współpraca z nimi  jest przyjemnością chociaż zdania czasami się różnią i dochodzi 

do sporów, ale wszyscy wspólnie pracują dla dobra mieszkańców gminy.  

Następnie słowa podziękowania Burmistrz skierował w stronę Starosty 

Wysokomazowieckiego Bogdana Zielińskiego za wieloletnią i owocną współpracę. 

Szczególne słowa uznania Burmistrz skierował także w stronę Skarbnik Gminy 

Jadwigi Koc sprawującej pieczę nad budżetem, który z roku na rok jest coraz 

większy. Dodał, że ta współpraca jest wielką przyjemnością i wyraził nadzieję, że 

tegoroczny budżet zostanie zakończony w taki sposób, aby nie zadłużać gminy i 

uniknąć kredytów, które jednak są konieczne kiedy realizuje się tak duże inwestycje. 

Na zakończenie Burmistrz wraz ze Starostą Wysokomazowieckim i 

Przewodniczącym Rady Miejskiej w Ciechanowcu Markiem Karolewski wręczyli 

Skarbnik Gminy Jagodzie Koc kwiaty i podziękowanie. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc podziękowała za wyróżnienie i dodała, że świętuje 

jeszcze jeden jubileusz ponieważ w tym roku mija 40 lat pracy w Urzędzie Miejskim w 

Ciechanowcu. 

 

Głos zabrał Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński, który pogratulował 

Burmistrzowi piątego absolutorium i wotum zaufania. Zaznaczył, że w historii miasta i 

gminy Ciechanowiec takich lat, jak ta kadencja  jeszcze nie było. Można tu mówić o 

szczęściu, ale przede wszystkim jest to kwestia odpowiedniego zarządzania. 

Poinformował, że współpraca z Burmistrzem Ciechanowca trwa od 2005 roku, kiedy 

był jeszcze dyrektorem Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych i śmiało 

stwierdza, że jest to osoba, która nie tylko pełni funkcję, ale daje też dużo od siebie. 

To właśnie Burmistrz Ciechanowca, jako ówczesny dyrektor wprowadził szkołę na 

właściwe tory i jest to w tej chwili największa i najbardziej rozpoznawalna szkoła w 

powiecie. Przed wyborami w 2018 widać było, że w gminie źle się dzieje i potrzebuje 

by pchnąć ją do przodu. Stwierdził, że przedstawiony przez Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego w formie slajdów raport o stanie gminy obrazuje efekty ciężkiej pracy 

Burmistrza, współpracowników urzędu oraz Radnych. Dzięki tej współpracy 
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samorząd powiatowy zrealizował wiele swoich przedsięwzięć na terenie miasta i 

gminy Ciechanowiec. Nie tylko budowa dróg, ale również wypromowanie jednostki 

jaką jest Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu i 

podniesienie jej do właściwej rangi. Stwierdził, że w każdym mieście szkoła średnia 

jest elementem kulturotwórczym i miastotwórczym, a do 2018 roku nie zauważało się 

jej potencjału na poziomie gminnym. Wspomniana szkoła jest prowadzona przez 

powiat, ale znajduje się w Ciechanowcu, jest dla mieszkańców miasta, ich dzieci i 

wnuków. Dodatkowo ściąga wielu uczniów spoza gminy, co jest szansą dla miasta. 

Starosta wspomniał również o Domu Pomocy Społecznej w Kozarzach, którego 

Dyrektorem jest Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski i poinformował, ze 

jednostka jest prowadzona wzorowo.  

Na uwagę zasłużył również Zakład Opiekuńczo-Lecznicy w Ciechanowcu, który 

znajdował się w naprawdę trudnym położeniu, ale dzięki środkom na jego remont 

teraz jest wizytówką Ciechanowca. Starosta zrobił ukłon w stronę Burmistrza 

Ciechanowca i mieszkańców Pobikier, dzięki którym udało się tymczasowo przenieść 

Zakład Opiekuńczo-Leczniczy na czas gruntownego remontu szpitala do budynku 

szkoły w Pobikrach. Dzięki realizacji tego przedsięwzięcia możliwym stało się 

uruchomienie fizjoterapii przez szpital. Rehabilitacja w Ciechanowcu jest bezpłatna, 

w pełni finansowana z Funduszu Zdrowia i jest powodem do dumy. Starosta 

Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński podziękował Burmistrzowi Ciechanowca za 

blisko pięć lat sumiennego funkcjonowania na szczeblu powiat – miasto 

Ciechanowiec, a także za wspólne osiągnięcia. Do tych osiągnięć zaliczać się będzie 

także budowa obwodnicy Ciechanowca. Poinformował, że w tej sprawie trwa 

aktualizacja dokumentacji technicznej i zapewnił, że środki na ten cel są zapewnione. 

Przetarg na budowę zostanie ogłoszony po uzyskaniu pozwolenia na budowę po 

modyfikacji planu. Zarząd powiatu przyjął już pozytywną opinię na temat poprawionej 

dokumentacji.  

Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński stwierdził, że trudno nie dostrzec 

zmian, jakie zachodzą w Ciechanowcu, jest to przykład skoku cywilizacyjnego dla 

potrzeb różnego typu usług ponieważ widać też różnicę w sferze kulturalnej. 

Świetnym przykładem jest Muzeum Rolnictwa, które jest jednostką wojewódzką, ale 

jest znana w całym kraju. Rola turystyczna Ciechanowca wzrasta i będzie wzrastać 

bo ma ku temu warunki. Stworzono też warunki do działalności społecznej tj. 

powstanie kół gospodyń wiejskich, działalność Straży Pożarnych, działalność Klubów 

Seniora. Burmistrz motywuje do działania, świetnym przykładem jest pierwsza w 

powiecie Młodzieżowa Rada Miasta. Takie działania wpływają na wzrost komfortu 

życia społecznego w mieście i gminie Ciechanowiec. Na zakończenie Starosta 

Bogdan Zieliński pogratulował Burmistrzowi Ciechanowca działalności oraz Radnym 

właściwych decyzji i współpracy, która przynosi efekty i prowadzi do dalszego 

rozwoju z sukcesem dla wszystkich mieszkańców, miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. 
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Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że jest to jego kolejna 

kadencja w Radzie i stwierdził, że ta kadencja jest wyjątkowa pod każdym względem. 

Gmina poradziła sobie z pandemią COVID -19, a po wybuchu wojny na Ukrainie 

przyjęła dużą ilość uchodźców. Radny przypomniał, że to właśnie dzięki Burmistrzowi 

(ówczesnemu Radnemu) mamy kino w takiej formie i miejscu jakie jest teraz bo w 

zamyśle miała być tylko biblioteka. Ponadto widać współpracę ze starostwem czego 

obrazem jest szkoła, szpital i internat. Dodał, że to dzięki staraniom Burmistrza 

otworzono Zakład Mięsny oraz rozpoczęto budowę gazociągu. Radny Krzysztof Koc 

pogratulował owocnej kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze chce 

zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 

również pogratulował wszystkich dokonań, osiągnięć i absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca oraz całej pracy która została wykonana przez 5 lat na terenie gminy 

Ciechanowiec. Dodał, że także wspierał wszystkie działania na tyle, na ile było to 

możliwe ze strony województwa i osobiście. Samorząd województwa odgrywa ważną 

wolę w życiu miasta i gminy Ciechanowiec ponieważ lokalna duma jaką jest Muzeum 

Rolnictwa bardzo się rozwinęła. W ubiegłym roku oddano do użytku magazyn. Była 

to największa inwestycja w historii Muzeum Rolnictwa i największa inwestycja w 

instytucję kultury w województwie podlaskim w ostatnich latach. Powstała dzięki 

wysiłkowi i dofinasowaniu Ministerstwa Kultury, ale też z budżetu województwa. Jest 

to jednostka, która promieniuje na cały kraj i zagranicę i jest szansą dla Ciechanowca 

aby z czasem stać się miejscem typowo turystycznym.  

W Ciechanowcu zbiegają się 3 drogi wojewódzkie, które były zaniedbane, ale w 

ostatnich latach widać zmiany. Planowana jest budowa obwodnicy, jeśli wszystko 

pójdzie zgodnie z planem to latem zostanie ogłoszony przetarg na jej budowę. Jest 

to kolejna duża szansa na rewitalizację rynku i utworzenia centrum turystyczno-

kulturalnego miasta razem z Muzeum. Dodał, że uwagę zwraca głównie to, co widać 

gołym okiem czyli drogi, remonty internatu i szpitala, ale w budżecie wykorzystano 

dużo środków unijnych będących w dyspozycji Urzędu Marszałkowskiego na 

mniejsze projekty różnego rodzaju. Dzięki aktywności Burmistrza i dyrektorów szkół, 

duża ilość środków została wykorzystana na edukację. Z projektów unijnych 

skorzystała Szkoła Podstawowa, Przedszkole, Żłobek, ale przede wszystkim Liceum. 

Radny Sejmiku Województwa Jerzy Leszczyński zwrócił uwagę, że w Ciechanowcu 

wiele się zmieniło, ale nadal brakuje miejsc pracy i nad tym należy popracować. Na 

zakończenie jeszcze raz pogratulował Burmistrzowi i wyraził nadzieje na dalsze 

wspólne działania zmierzające do rozwoju Ciechanowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos.  

Głosu nie zabrano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosić 10 minutową przerwę. 
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Ad pkt 8 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 

Koc o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że budżet zwiększa się o 483 000,00 

zł. Główna kwota wynosi ponad 405 000,00 zł środków z budżetu województwa 

podlaskiego na dofinansowanie przebudowy drogi dojazdowej do gruntów rolnych na 

odcinku Kobusy – Łempice. Wpłynęły również inne środki z budżetu województwa 

podlaskiego, takie jak 30 000,00 zł na zagospodarowanie terenu przy Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach; 20 000,00 zł z Funduszu 

Sprawiedliwości na zorganizowanie rodzinnego pikniku z udziałem służb 

mundurowych. Jeżeli chodzi o zadanie inwestycyjne dotyczące dofinansowania 

przebudowy drogi dojazdowej do gruntów rolnych na odcinku Kobusy – Łempice to 

zabezpiecza się środki własne gminy w kwocie 410 000,00 zł, przesuwając 

planowane wcześniej środki na inne cele, takie jak modernizacja oświetlenia 

ulicznego i przebudowa drogi do Przedszkola, ponieważ jest duża szansa na 

otrzymanie dofinansowania na realizację tych dwóch zadań.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że Komisja Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego wycofuje 

wniosek postawiony na posiedzeniu Komisji i w związku z tym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok o treści zgodnej z 

przedłożonym projektem. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne:  

ZA (9): 

Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Violetta Maria Zdunek 

PRZECIW (2): 

Jan Krzysztof Binaś, Dorota Niemyjska 

WSTRZYMUJE SIĘ (3): 

Włodzimierz Słonecki, Zygmunt Józef Kosk, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

BRAK GŁOSU (1): 

Stanisław Szczepan Kietliński (BRAK GŁOSU) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 418/LIII/23 w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: wyrażenia zgody 

na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części działki, położonej w 

Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy  

bezprzetargowego zawarcia umowy dzierżawy części działki o powierzchni 20 m2, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, na okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy 

części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

 ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (14): 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 

Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

BRAK GŁOSU (1): 

Stanisław Szczepan Kietliński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 419/LIII/23 w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przyjęcia Statutu 

Związku Powiatowo - Gminnego "Nad Nurcem". 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedłożony projekt uchwały 

jest konsekwencją wcześniej już podjętej uchwały o utworzeniu Związku Powiatowo-

Gminnego „Nad Nurcem”. W związku z tym podjęcie uchwały o przyjęciu Statutu 

tego Związku jest konieczne i uzasadnione, ponieważ Związek powstał w celu 

uzyskania środków finansowych na realizację wspólnych projektów i przedsięwzięć 

służących rozwojowi społeczności lokalnej w zakresie budowy i modernizacji 

infrastruktury drogowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja Oświaty większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego "Nad Nurcem". 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Statutu Związku Powiatowo - Gminnego "Nad Nurcem", 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata 

Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria 

Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta 

Maria Zdunek 

PRZECIW (1): 

Jan Krzysztof Binaś 

WSTRZYMUJE SIĘ (2): 
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Przemysław Dybowski, Zygmunt Józef Kosk 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 420/LIII/23 w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 4 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: ustalenia w 

zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w projekcie uchwały 

przedstawiono wysokości opłaty za pobyt w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym  

w Kocach-Schabach, która uwzględnia to, żeby odpłatność ponoszona była 

stosownie do sytuacji dochodowej osób, czy rodzin zobowiązanych do jej wnoszenia. 

Uczestnicy, których dochód przekracza kryterium dochodowe z ustawy o pomocy 

społecznej ponoszą opłaty za świadczone usługi w ramach pobyt dziennego  

i całodobowego, natomiast pobyt jest bezpłatny dla uczestników, których dochód nie 

przekracza kryterium dochodowego. Środki z ewentualnych opłat przeznaczane 

będą na zadania statutowe Centrum.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr LIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 17 maja 2023 roku 

str.28 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia w zakresie zadań własnych szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

w Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Kocach-Schabach. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (14): 

Jan Krzysztof Bina, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Zygmunt Józef Kosk 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów.  

 

Uchwała Nr 421/LIII/23 w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 5 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023-2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbni Gminy Jadwigę 

Koc o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana w tym projekcie uchwały 

polega na wprowadzeniu do Wieloletniej Prognozy Finansowej i określeniu 

przedsięwzięć. Na poprzedniej sesji podjęta została uchwała w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 roku zobowiązań  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa Stadionu Miejskiego  

w Ciechanowcu”.  Uchwała dotyczyła zaciągnięcia zobowiązań umożliwiających 

podpisanie w dniu dzisiejszym umowy. Z uwagi na procedurę, którą wszczęła 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku i zasugerowała, że właściwiej byłoby 

umieścić te zadania w spisie tych przedsięwzięć następuje zmiana. W części 

normatywnej uchwały w § 2. określa się przedsięwzięcia, natomiast w § 3. 

upoważnia się Burmistrza do zaciągnięcia zobowiązań koniecznych do realizacji 
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przedsięwzięć określonych w załączniku Nr 2. Dotyczy to dwóch przedsięwzięć 

takich jak budowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu oraz budowa 

wielorodzinnego budynku mieszkalnego (zadanie to prawdopodobnie będzie 

realizowane w przeciągu 3 lat). Kwoty określone na 2023 r. zabezpieczone są w 

budżecie roku 2023.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec 

na lata 2023-2037. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2023-2037. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof KoC, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Zygmunt Józef Kosk, Włodzimierz Słonecki 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta większością głosów.  
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Uchwała Nr 422/LIII/23 w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Podsumowanie 

inwestycji wykonanych w Gminie Ciechanowiec w kadencji 2018-2023. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował 

inwestycjach realizowanych w roku 2023 – stan na dzień 08.05.2023 r.: 

- Przebudowa i rozbudowa Stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 

wraz z montażem niezbędnych urządzeń (przy udziel środków  

z budżetu pastwa w ramach Polskiego Ładu); 

- Modernizacja infrastruktury technicznej w obrębie miejscowości budowanej SUW 

Radz. Sień. tj. wymiana hydrantów, zasuw wody oraz zakup  

i zainstalowanie urządzeń do elektronicznego odczytu liczników wody; 

- Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka (przy udziale środków RFRD); 

- Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn-Malec (przy udziale środków RFRD); 

- Budowa drogi gminnej na odcinku Pobikry - tzw. Sawczyn (Przy udziale środków 

budżetu państwa - PoPGR); 

- Przebudowa drogi w miejscowości Radziszewie-Króle wraz z mostem (przy udziale 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg); 

- Przebudowa bocznych odcinków dróg gminnych: ulicy Mickiewicza i ulicy 

Kościuszki; 

- Poprawa bezpieczeństwa pieszych na terenie miasta Ciechanowiec (przy udziale 

środków unijnych - 425 000,00 zł); 

- Wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na przebudowę dróg gminnych 

(na odcinku ul. Sosnowa - ul. Świerkowa; ul. Wińska - 2 odcinki; ul. Mickiewicza (do 

tartaku); we wsi Ciechanowczyk; we wsi Kozarze (Adamowo); na odcinku Koce-

Piskuły - Koce-Schaby; na odcinku Ciechanowiec-Tymianki Adamy (wysypisko); 

Nowodwory (tzw. Ciasne); Malec (do strzelnicy); 

- Rozbudowa i remont remizy OSP w Ciechanowcu (wykonanie dokumentacji); 

- Budowa garażu przy jednostce OSP w Bujence; 

- Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych ( przy udziale środków unijnych - 62 500,00 zł); 

- Remont Budynku Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i budynku Szkoły 

Podstawowej w Łempicach (przy udziale środków budżetu państwa w ramach 

Polskiego Ładu); 
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- Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Łempicach z Remontem Budynku 

Gospodarczego; 

- Remont budynku gospodarczego w Ciechanowcu; 

- Budowa oświetlenia ulicznego w drodze wojewódzkiej wsi Nowodwory (w tym 

pomoc finansowa samorządu Województwa Podlaskiego 500 000,00 zł); 

- Wymiana oświetlenia ulicznego na energooszczędne typu LED na terenie sołectw 

(w tym środku Funduszu Sołeckiego - 24 sołectwa - 384 762,00 zł i środki gminy 150 

000,00 zł); 

- Przebudowa Stadionu Mijeksiego w Ciechanowcu (przy udziale środków budżetu 

państwa w ramach Polskiego Ładu); 

- Budowa Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnego w Kocach-Schabach; 

- Budowa wiaty oraz zagospodarowanie terenu wokół Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego w Kocach Schabach; 

- Uruchomienie i pierwsze wyposażenie "Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego" we wsi 

Koce-Schaby; 

- Zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Ciechanowiec; 

- Budowa socjalnego budynku mieszkalnego (przy udziale środków budżetu 

państwa); 

- Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych na odcinku Kobusy – Łempice – 

kontynuacja (FOGR); 

- Zagospodarowanie Wspólnej Przestrzeni Wiejskiej w miejscowości Koce Schaby 

oraz zakup i dostawa pojemników do segregacji odpadów; 

- Zakup sprzętu komputerowego i oprogramowani do Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu (środki z funduszy europejskich); 

- Wykonanie dokumentacji projektowej na Zakład opiekuńczo-leczniczy we wsi 

Pobikry; 

- Rewitalizacja małej skali na terenie Miasta Ciechanowiec - Zagospodarowanie 

terenu wyspy - Plaży Miejskiej w Ciechanowcu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Podsumowanie inwestycji wykonanych w Gminie Ciechanowiec w kadencji 2018-

2023 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radny Jan Krzysztof 

Binaś chce uzyskać jeszcze jakieś informacje. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

według niego Starosta Wysokomazowiecki Pan Bogdan Zieliński wszystko dokładnie 

wyjaśnił.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr 408/LI/23 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Ciechanowiec na tok 2023”. Pismo stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu.  

2. Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr 408/LI/23 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2023”. Pismo 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

3. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku odnoszące się do 

uchwały Nr 414/LII/23 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 25 kwietnia 2023 

r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2024 

roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu”. Pismo stanowi załącznik 

nr 22 do protokołu.  

4. Postanowienie Komisarza Wyborczego w Łomży w sprawie podziału Gminy 

Ciechanowiec na stałe obwody głosowania. Pismo stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu.  

5. Wniosek Burmistrza Ciechanowca o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel 

Ciechanowca” Pani Dorocie Łapiak. Pismo stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 

zabrać głos.  

Głosu nie zabrano. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady LIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
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Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

 

   Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska               Marek Karolewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


